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PROCES – VERBAL 

 

Încheiat astăzi 01.02.2023 în cadrul şedinţei extraordinare a Consiliului local Hărmăneşti, judeţul Iaşi, 

ora 15
00

. 

Consiliul Local a fost convocat în scris conform documentului de convocare nr. 373/30.01.2023 în baza 

dispoziției de convocare a primarului nr. 31/30.01.2023. 

Secretarul general al comunei efectuează apelul nominal al consilierilor locali și constată că sunt prezenți 

toți cei 11 consilieri locali în funcție, astfel: 

1. Cardaș Răzvan Constantin – prezent 

2. Coțovanu Aurel – prezent; 

3. Diaconescu Neculai – prezent; 

4. Fasolă Costică Cătalin – prezent; 

5. Lepciuc Constantin – prezent; 

6. Manta Valentina  – prezentă; 

7. Nistor Costel – prezent; 

8. Oșlobanu Mihai Bogdan prezent; 

9. Rusu Gheorghe – prezent; 

10. Timișescu Cătălin – prezent; 

11. Timofte Dan  – prezent; 

Participanți: Diaconescu Vasile, Roșu Marcel 

În conformitate cu dispoziţia nr. 31/30.01.2023, emisă de către Primarul comunei Hărmănești, județul Iași, 

şedinţa se desfăşoară la sediul primăriei şi are următorul proiect de ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre nr. 6/27.01.2023 privind aprobarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al 

comunei Hărmăneşti pentru anul 2023  – inițiator:  Primar, Secrieru Ioan. 

Domnul consilier Nistor Costel, în calitate de președinte de ședință, a preluat lucrările şedinţei, a dat citire 

proiectului ordinii de zi, l-a supus spre aprobare plenului Consiliului Local şi a fost aprobat cu 11 voturi 

„pentru”.  

Proiectul de hotărâre nr. 6/27.01.2023 privind aprobarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al 

comunei Hărmăneşti pentru anul 2023   a fost prezentat de dna contabil pentru dezbatere. Se înscrie la cuvânt dl 

consilier Cardaș Răzvan Constantin care întreabă ce proiecte au fost prinse pe PNRR iar dl primar răspunde că 

sunt prinse proiecte pentru PUG, piste de biciclete, camere de supraveghere și microbuz nepoluant. Dl consilier 

Cardaș Răzvan Constantin spune că Ansamblul solicită suma de 25000 lei pentru costume și 8 bundițe. Dl 

primar răspunde că pentru ansamblu a oferit gratuit transport și căminul cultural pentru repetiții și spune că va 

achiziționa și costume și întreabă pentru ce au nevoie concret de suma solicitată. Dl consilier Cardaș Răzvan 

Constantin spune că ar trebui să le fie alocați bani ca să  nu mai fie divergențe cu școala. Dl primar răspunde că 

i se pare o idee bună să fie achiziționate de primărie costume suficiente atât pentru școală cât și pentru 

ansamblu care să le fie date separat pe bază de proces verbal, dar ele să ramână în proprietatea primăriei. Dl 

consilier Oșlobanu Mihai Bogdan spune că anul trecut au fost alocați bani pentru ansamblu dar nu le-a fost virat 

niciun leu. Intervine dna contabil care spune că nu le-au putut fi virați bani pentru că nu au fost constituiți în 

asociație, abia în luna ianuarie 2023 s-au înregistrat la finanțe.  

Dl consilier Timofte Dan care întreabă ce s-a făcut cu banii alocați pentru biserici dacă nu au fost virați 

anul trecut. Dl primar răspunde că au fost dați 60 000 lei pentru Biserica Boldești. 

Dl consilier Oșlobanu Mihai Bogdan propune la carburant 12 000 lei. Dna contabil întreabă unde să fie 

dusă diferența pentru a echilibra bugetul. Dl consilier Timofte Dan propune să fie duși la capitolul 70 pentru 

intabulare. Se supune la vot propunerea și se aprobă cu 11 voturi „pentru”. 



Dl. consilier Cardaș Răzvan Constantin propune să fie alocați bani pentru intabulare pășuni și să se facă 

plata eșalonat. Dna contabil răspunde că mai pot fi alocați bani la rectificările viitoare. 

Dl consilier Oșlobanu Mihai Bogdan întreabă dacă toate proiectele din lista de investiții PNRR sunt 

prioritare. Dl primar răspunde că da deoarece termenul e de 24 de luni, deci toate trebuie derulate. 

Dl consilier Oșlobanu Mihai Bogdan întreabă ce s-a făcut cu banii de protocol. Dna contabil răspunde 

că nu s-au cheltuit deloc. 

Dl. consilier Cardaș Răzvan Constantin întreabă ce înseamnă „bunuri și servicii”. Dna contabil răspunde 

că dacă apare ceva ce nu este specificat exact în buget, se alocă bani de acolo.  

Dl consilier Oșlobanu Mihai Bogdan întreabă dacă buldoexcavatorul are nevoie de investiții. Dl primar 

răspunde că are nevoie de ulei și filtre. 

Dl consilier Oșlobanu Mihai Bogdan propune 23 000 lei pentru reparații curente și 10 000 lei să fie duși 

la ajutoare de urgență. Se supune la vot propunerea și se aprobă cu 11 voturi „pentru”. 

Dl. consilier Cardaș Răzvan Constantin întreabă câți bani au fost alocați pentru biserici. Dna contabil 

răspunde că sunt alocați 30 000 dar nu este nicio cerere. 

Dl. consilier Cardaș Răzvan Constantin propune ca pe viitor să mai fie alocați 5000 lei pentru ansamblu. 

Dl. consilier Nistor Costel întreabă dacă se va face ceva cu baza sportivă. Dl primar răspunde că ar vrea 

ca în acest an să o acopere. 

Proiectul de hotărâre a fost supus spre aprobare plenului  și a fost aprobat cu 11voturi „pentru”. 

Astfel,  problemele de pe ordinea de zi fiind epuizate, au fost declarate închise lucrările şedinţei și a fost 

adoptată hotărârea nr. 9. 

Drept pentru care am încheiat prezentul proces verbal.                             

  

             Preşedinte de şedinţă, 

                    Costel Nistor                                                                         Contrasemnează, 

                                                                                                           Secretar general al comunei 

                                                                                    Daniela Liliana Iftene  


